

Еженедельник новостей МДС, 27-31 января 2020

IBC Weekly News, January 27-31, 2020

28 января

Представители МДС и [Представительства АБР в КР](#) обсудили предложения бизнеса по улучшению инвестиционного климата и защите инвестиций в Кыргызстане.

30 января

Проект USAID по развитию предпринимательства и бизнес-среды (FGI) провел [официальное открытие программы](#) в Кыргызской Республике.

31 января

На [встрече в МИД](#) директор нового департамента МИД по продвижению экономической дипломатии Эрмек Омуралиев рассказал о деятельности подразделения.

January 28

Representatives of IBC and [ADB Representative Office](#) in Kyrgyzstan **discussed business proposals** to improve the investment climate and protect investments in the country.

January 30

USAID's **Future Growth Initiative** (FGI) officially kicked off program activities in Kyrgyzstan with a [roundtable discussion](#) between public and private sectors.

January 31

At the meeting at the [Ministry of Foreign Affairs](#), **Director of the new MFA Department** for the economic diplomacy promotion, Ermek Omuraliev, told about the department's activities.

Объявления

13 февраля ЕБРР проведет семинар-практикум по технологии переработки промышленных отходов. [Зарегистрироваться](#) до 6 февраля. По вопросам участия: 624 023, 0 550 576199, karabekb@ebrd.com.

20 февраля в Бишкеке состоится Международный [форум HIDF-2020](#) (гостиничного и ресторанного бизнеса). По участию: +996 551 660 505, +996 774 633 772.

ТПП КР проводит опрос предпринимателей об условиях ведения бизнеса в КР и негативных факторах, препятствующих развитию бизнеса. [Приступить к опросу](#)

Новости членов МДС

Компания "[Скай Мобайл](#)" 31 января стала победителем [онлайн-аукциона](#) на право использования радиочастот.

Announcements

On February 13, the EBRD will hold a **workshop on industrial waste processing technologies**. If you are interested, please [register](#). For participation, please contact: 624023, 0 550 576199, karabekb@ebrd.com.

On February 20, **Bishkek will host** the International [Forum HIDF-2020](#). For participation: +996 551 660 505, +996 509 660 505, +996 774 633 772, +996 706 583 530.

CCI conducts an annual survey of entrepreneurs on the conditions for doing business in Kyrgyzstan and identifying negative factors that impede business development. [To start the survey](#)

News from IBC members

On January 31, 2020, [Sky Mobile](#) LLC became [the winner of an online auction](#) for the right to use radio frequencies.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР за **27-31 января**.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for **January 20-24, 2020** about the most important changes in Kyrgyzstan's legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за **27 января – 2 февраля**: экономика, финансы, бизнес, инвестиции.

В этом выпуске:
Успех и амбициозные планы [IT-отрасли Кыргызстана](#)
[IFC выбрана консультантом](#) по подготовке проекта ГЧП по передаче аэропортов Кыргызстана во внешнее управление Выход Великобритании из Евросоюза. Как это [скажется на Кыргызстане](#)
[Дефицит республиканского бюджета](#) в 2019 году составил 854 млн сомов. Ожидали 9.9 млрд сомов
31 января в Алматы прошли международный форум Digital Almaty и [встреча премьер-министров стран ЕАЭС](#).
[Логистический центр в Ат-Баши](#): что известно и почему местные жители против
Электробусы и гидротурбины — в Оше открывается [первый машиностроительный завод](#) Кыргызстана
[Итоги 2019 года](#): Отток капитала и сокращение инвестиций в Кыргызстане превысили полмиллиарда долларов

Weekly media digest

IBC presents you a [weekly media digest](#) for **January 27 – February 2, 2020** on economy, business and investment.

In this issue:
Success and ambitious plans for the [Kyrgyzstan's IT industry](#)
[IFC was selected as a consultant](#) on the development of a PPP project on transfer of Kyrgyzstan's airports to external management
How will the UK exit from the European Union [affect Kyrgyzstan](#)
The [deficit of the national budget](#) in 2019 amounted to 854 million somms while it was expected 9.9 billion somms
On January 31, Almaty hosted the international digital forum and a [meeting of the prime ministers of the EAEU countries](#).
[Logistic center in At-Bashi](#): what is known and why locals are against
Electric buses and hydraulic turbines: [the first machine-building plant](#) in Kyrgyzstan to be launched in Osh
[2019 results](#): Capital outflows and reduced investment in Kyrgyzstan exceeded half a billion dollars

События на 3-7 февраля

6 февраля
Заседание Совета по развитию бизнеса и предпринимательства при Торага ЖК КР.

Events for February 3-7, 2020

February 6
Meeting of the Business and Entrepreneurship Development Council under the Parliament Speaker.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.
You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.
